
راهپیمایی «عفاف و حجاب» و تعظیم شعائر الهی

شماره پرسش: ۱۶۸۳۱

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۲۱:۱۴ ۱۳۹۵/۴/۲۸

متن پرسش

با سلام و عرض ادب: نظرتون را راجع راهپیمایی روز عفاف و حجاب و ضرورت اون می خواستم

بدونم؟ آیا اصلا راهکار خوبی هست و تاثیری دارد؟ آیا این درسته که خیلی از مشکلات ما مربوط به

لقمه حلال است و این موضوع را با راهپیمایی مقایسه کنیم و گفته بشه تا لقمه حلال و وضعیت ربا

در جامعه درست نشه، راهپیمایی عفاف و حجاب بی تاثیره؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در جواب سؤال شمارهی 16758 به این شکل عرض شد: «باسمه

تعالی: سلام علیکم: اگر در راستای نمایاندن تعهد ما بر عفاف و حجاب باشد؛ کار خوبی است ولی نه به

آن معنا که فکر کنیم از این طریق میشود با بیحجابی مقابله کرد که آن، بیشتر یک کار فکری و

فرهنگی است و باید با اصلاح نظام آموزشی که از آن غفلت فراوان شده است، مشکل را حل کرد.

موفق باشید». در اینکه باید نسبت به لقمهی حلال جدّی و حساس بود، حرفی نیست؛ ولی تعظیم

شعائر الهی جای خود دارد و آن راهپیمایی یک نوع تعظیم شعائر الهی بود. موفق باشید 


